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▪ Integrale veiligheid 
 

Handhaving / hand-

having anderhalve-

meterregel 

 

 Aandachtspunt 

Terugkijkend 
 

Vanaf het begin van de coronamaatregelen is veel extra inzet gevraagd van 

handhaving en vergunningverlening. Boa’s moesten toezien op het naleven 

van de (vaak ingewikkelde) noodverordening. Veel aandacht ging hierbij uit 

naar jongeren. Vergunningverleners moesten vergunningen intrekken, ver-

gunningsaanvragen naar aanleiding van de maatregelen behandelen en veel 

vragen beantwoorden. Vooral boa’s maar ook vergunningverlening hebben 

flexibel en veel extra gewerkt. Diensten van de boa’s zijn uitgebreid tot later 

in de avond en alle weekend- en feestdagen. 

 

Vooruitkijkend 
 

Anderhalve-meterafstand handhaven blijft een aandachtspunt. Ook de ko-

mende tijd wordt het rooster van de boa’s aangepast en worden boa’s extra 

ingezet om te handhaven op anderhalve-meterregel. Aandachtspunt is de 

boa-capaciteit. 
 

Reguliere evenementen worden grotendeels afgelast. Aandachtspunt zijn 

alternatieve activiteiten die (ad hoc en op vaak op het laatste moment) ge-

organiseerd worden. Hierbij is vaak niet de ervaring en aandacht van een 

professionele organisatie betrokken, waardoor risico’s niet of onvoldoende 

worden ingeschat. VHT houdt rondom alle afgelaste evenementen rekening 

met alternatieve activiteiten. Vergunningverlening zoekt proactief naar uitin-

gen over activiteiten die georganiseerd worden en neemt contact op met 

initiatiefnemers. Waar mogelijk denken en werken we mee, waar te veel 

risico’s zijn worden activiteiten afgeraden of verboden. 
 

Strandjes uiterwaarde 

 

 Tot de lente rustig 

Terugkijkend 
 

Op de strandjes was het drukker dan voorheen omdat veel mensen niet op 

vakantie gingen en het (in de periode dat de scholen nog niet (allemaal) 

open  waren) vaak heel mooi weer is geweest. In het begin van de periode 

was de ervaring dat afstand slecht in acht genomen worden. Het strand 

moest zelfs ontruimd worden tijdens het Hemelvaartweekend. Om herhaling 

te voorkomen is een anderhalve-meterbeachteam ingezet tijdens het Pink-

sterweekend. Het resultaat was erg goed en structureel. In geval de afstand 

weer niet goed gehandhaafd zou worden, zou gekeken worden of er een 

team met een meer structureel karakter georganiseerd moest worden. Dit 

bleek niet nodig te zijn.  
 

Een ander probleem dat door de extra drukte veroorzaakt werd, is dat door 

geparkeerde auto’s, hulpdiensten niet konden passeren. Hiervoor is overleg 

gepleegd met één van de grondeigenaren (K3) en met omwonenden. Tevens 
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hebben we te maken met meerdere grondeigenaren waardoor een lange 

termijn oplossing waarbij alle belanghebbenden kunnen instemmen, veelom-

vattend is. 
 

Voor de korte termijn zijn de volgende acties uitgevoerd: 
 

▪ Parkeerruimte voor fietsen gecreëerd 

▪ Inzet van boa’s: vaker controleren (ieder uur), diensten tot later in de 

avond en alle weekenddagen 

▪ Borden geplaatst 

▪ Verkeersregelaars ingehuurd, deels in samenwerking met K3 

▪ Klappaaltje geplaatst 
 

Voor de lange termijn worden diverse opties onderzocht, waaronder mogelijk 

een parkeerverbod. Hiervoor wordt samengewerkt met gemeente Arnhem. 

 

Vooruitkijkend 
 

De warme dagen zijn achter de rug waardoor geen/ minder drukte meer 

verwacht hoeft te worden bij de strandjes. Aan de lange-termijnoplossing 

(mogelijk een parkeerverbod) wordt doorgewerkt. 
 

Evenementen 

 

 Aandachtspunt 

Terugkijkend 
 

De maatregelen hebben vergaande gevolgen voor de evenementenbranche. 

Vergunningverleners hebben proactief contact opgenomen met organisato-

ren van evenementen. Organisatoren hebben overwegend uit eigen bewe-

ging hun evenement(en) afgelast. Knelpunten die voorkwamen waren onder 

andere dat (versoepeling van) maatregelen kort voor hun inwerkingtreding 

bekend werden gemaakt, onduidelijkheid (risico op interpretatieverschillen) 

rondom maatregelen en diversiteit aan protocollen uit verschillende discipli-

nes/ vakgebieden. 

 

Vooruitkijkend 
 

De drukste maand wat betreft evenementen is september. Veel reguliere 

evenementen zijn afgelast, maar er is geen grip op ad hoc activiteiten die als 

alternatief door inwoners worden geïnitieerd (zie handhaving anderhalve-

meterregel). Deze activiteiten worden niet altijd gemeld bij de gemeente. Op 

basis van de ervaring tot nu toe wordt rondom afgelaste evenementen reke-

ning gehouden met alternatieve activiteiten (zie handhaving). Waar mogelijk 

denkt de gemeente mee, maar wanneer de risico’s te groot zijn zal een acti-

viteit een negatief advies krijgen. Vanuit de gemeente wordt actief gezocht 

naar wanneer, waar en door wie activiteiten worden georganiseerd. 
 

Airborne 

(evenementen en 

partijen) 

 

 Aandachtspunt in 

september 

Terugkijkend 
 

In eerste instantie zijn alle evenementen tot 1 september afgelast en was 

het onduidelijk wat de mogelijkheden vanaf september zouden zijn. Regulie-

re organisatoren hebben laten weten alle evenementen af te gelasten. De 

Airborne-gemeenten waren in gesprek over wat wel en wat niet mogelijk 

was. De versoepeling van de maatregelen voor evenementen per 1 juli 

maakt meer mogelijk. De Airborne-gemeenten kijken wat mogelijk is binnen 

de maatregelen. 

 

Vooruitkijkend 
 

We zien dat het ontbreken van verschillende evenementen leidt tot ad hoc 

georganiseerde activiteiten, welke niet altijd bij de gemeente gemeld wor-

den. Vanuit de gemeente wordt proactief gezocht naar wanneer, waar en 
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door wie activiteiten georganiseerd worden. Waar mogelijk denkt de ge-

meente mee en wanneer risico’s te groot zijn wordt negatief geadviseerd. 
 

Cyberweerbaarheid 

bedrijfsleven 

 

 Aandachtspunt 

Terugkijkend 
 

Cijfers laten zien dat digitale criminaliteit is toegenomen sinds de aanvang 

van de COVID-19-pandemie. Doordat als gevolg van de maatregelen ter 

bestrijding van het coronavirus veel meer thuis wordt gewerkt zijn bedrijven 

kwetsbaarder voor cybercriminaliteit. In de afgelopen periode stonden in de 

nieuwsbrief die bedrijven ontvingen tips om de kans op een cyberaanval te 

verkleinen 

 

Vooruitkijkend 
 

De tips die in de nieuwsbrieven waren opgenomen zijn goed maar niet vol-

doende om de cyberweerbaarheid van bedrijven naar een voldoende niveau 

te brengen. Tijdens de week van de veiligheid ligt de aandacht daarom op 

cyberweerbaarheid. Hierbij zal ook op bedrijven gericht worden. 
 

Cyberweerbaarheid 

inwoners 

 

 Aandachtspunt 

Terugkijkend 
 

In de afgelopen periode is de aandacht veelal uitgegaan naar andere onder-

werpen en vraagstukken dan cyberweerbaarheid van inwoners. Cijfers laten 

zien dat cybercriminaliteit toeneemt. Het is daarom waardevol om aandacht 

te besteden aan de cyberweerbaarheid van inwoners. 

 

Vooruitkijkend 
 

In regionale samenwerking kijken we naar mogelijkheden om inwoners te 

wijzen op en te onderwijzen in cyberweerbaarheid. Tijdens, maar ook na de 

week van de veiligheid zal er aandacht uitgaan naar de cyberweerbaarheid 

van inwoners. 
 

 

▪ Ruimtelijk domein 
 

Openbaar vervoer 

 

 Minimale extra aan-

dacht 

Terugkijkend 
 

Het reguliere OV heeft weinig aandacht nodig gehad vanuit de gemeente. De 

knelpunten zaten in de buurtbussen en de veren. In het begin van de ver-

soepelingen was er onduidelijkheid over of vrijwilligers die tot de risicogroep 

behoren wel of niet ingezet mogen worden. Sinds augustus rijdt er op don-

derdag een alternatief voor de buurtbus tussen Het schild en het centrum 

van Oosterbeek en het Drielse veer is weer in de vaart. Hierover was ondui-

delijkheid of zij mondkapjes moesten verplichten of dat anderhalve meter 

afstand ook akkoord is. Hierin hebben zij zelf de keuze gekregen. Het Ren-

kumse veer vaart dit seizoen niet. 

 

Vooruitkijkend 
 

OV is voldoende op gang en behoeft alleen aandacht voor de buurtbussen. 

Mogelijk dat er vanaf november weer gestart wordt met een deel van de lijn. 

Het OV is van belang voor alle inwoners om mobiliteitsmogelijkheden te 

waarborgen. 
 

Verkeer / routing Terugkijkend 
 

Op verschillende plekken in de gemeente is het lastig of niet mogelijk om 

anderhalve meter afstand te handhaven. Twee voorbeelden hiervan zijn de 

Dorpstraat (Renkum) en de Weverstraat (Oosterbeek). De mogelijkheden 
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van verkeersluw maken, éénrichtingverkeer en obstakels op de trottoirs 

verwijderen zijn bekeken, maar leken te ingrijpend (onder andere doordat 

dit beperkingen op zou leveren voor mensen met een mobiliteitsbeperking) 

in verhouding tot de omvang van het probleem. Verder worden in winkel-

straten en andere plekken waar veel mensen komen weinig noemenswaardi-

ge problemen ondervonden. 

 

Vooruitkijkend 
 

De verwachting is dat wat betreft verkeer en routing geen ingrijpende ver-

anderingen nodig zijn. Er zijn plekken waar de anderhalve meter afstand 

handhaven lastiger is, maar dit leidt niet tot grote problemen. 
 

Natuurgebieden 

 

 Aandachtspunt bij mooi 

weer 

Terugkijkend 
 

De verwachting was (op basis van de grote drukte eerste weekenden van de 

COVID-19-periode) dat het te druk zou worden in natuurgebieden, waardoor 

de anderhalve meter afstand op de verschillende smalle paden niet voldoen-

de gehandhaafd kon worden. Parkeerplaatsen raken overvol en algemeen 

geldende (niet-corona)regels worden meer overtreden. Met name door 

(nieuwe?) mountainbikers. 
 

De drukte in de zomer in natuurgebieden was minder groot dan verwacht. 

Boa’s hebben wel extra rondgereden in de natuurgebieden. 

 

Vooruitblik 
 

Op dagen met mooi weer zullen natuurgebieden nog steeds een aantrekke-

lijke plek vormen om naartoe te trekken. Aandacht door handhaving blijft 

noodzakelijk. Een ander aandachtspunt voor de natuurgebieden is achter-

stallig onderhoud, door drukte tijdens de COVID-19-periode. Waar mogelijk 

wordt achterstallig onderhoud ingehaald. Wanneer meer behoefte is aan 

boa-capaciteit moet hierover echter een keuze gemaakt worden. 
 

Toerisme & recreatie  

(extra toestroom) / 

natuurgebieden, win-

kelgebieden e.d. 

 

 Alleen tijdens de maand 

september nog aan-

dachtspunt 

Terugkijkend 
 

Ondernemers zijn actief geïnformeerd. De verwachting was dat toerisme en 

recreatie voor een dag sterk zou toenemen. Dit had tot problemen kunnen 

leiden, omdat de anderhalve meter onvoldoende gehandhaafd zou kunnen 

worden. Daarnaast hadden zich ook parkeerproblemen kunnen voordoen. 
 

Vanuit de Provincie was een project gestart gericht op het spreiden van 

drukte, waarbij recreanten door middel vaneen headmap geïnformeerd wor-

den over waar het druk is en waar niet, en waar ze dus wel en niet naartoe 

zouden moeten gaan. Hiervoor is vanuit de media aandacht geweest. Het 

project is als succes beschouwd. Vanuit de gemeente is gekeken welke mo-

gelijkheden er waren om extra parkeergelegenheid te creëren. De drukte 

tijdens de zomermaanden viel mee en heeft niet tot problemen geleid. 

 

Vooruitblik 
 

In de maand september vinden de Airborne herdenkingen plaats. Dit leidt 

vermoedelijk tot een toestroom van (dagjes)toeristen. Hier moet voldoende 

aandacht voor blijven. Vanaf oktober behoeft toerisme en dagjesrecreanten 

geen extra aandacht meer. 
 

Horeca (restaurants 

en terrassen) 

 

Terugkijkend 
 

De maatregelen hebben grote gevolgen voor horecaondernemers. Vanaf het 

begin van de inwerkingtreding van de maatregelen is door de gemeente een 

proactieve houding aangenomen en zijn ondernemers geïnformeerd over de 
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 Terrassen, bouwwerken 

bij terrassen en hand-

haven anderhalve-

meterregel behoeven 

nog aandacht 

maatregelen en over wat er nog wel mogelijk is. De gemeente heeft meege-

dacht en meegewerkt met het creëren van extra terrasruimte. Bij aanvragen 

werd een snelle reactietijd gehanteerd (binnen vijf werkdagen een go/ no 

go). Knelpunten die hierbij werden ervaren werden met name veroorzaakt 

door onduidelijkheden (of onbegrijpelijkheden) in de noodverordening. Een 

‘succes’-rondje door wethouder en burgemeester bij de heropening van de 

horeca werd gewaardeerd. 

 

Vooruitkijkend 
 

De vergunningen voor de terrasuitbreiding lopen af en besloten moet worden 

of deze verlengd mogen worden en of (tijdelijke) terrassen uitgebreid mogen 

worden met tijdelijke bouwwerken (tenten) etc. Hierover wordt afstemming 

gezocht met de Veiligheidsregio. Daarnaast moet aandacht blijven voor het 

handhaven van de anderhalve-meterregel in de horeca. 
 

Uitvoering financiële 

maatregelen (Tozo) 

Terugkijkend 
 

Het proces dat ingericht is voor de Tozo-regeling is als positief ervaren. Bij 

Tozo 1 zijn er meer dan 500 aanvragen binnengekomen. Hiervoor is destijds 

1,8 fte extern ingehuurd. Het aantal aanvragen neemt sterk af, bij Tozo 2 

waren er nog maar 105 aanvragen. 

 

Vooruitkijkend 
 

Gezien de sterke daling van het aantal aanvragen voor de Tozo-regeling zal 

de Tozo nog slechts beperkt aandacht vragen de komende tijd. 
 

Bedrijfsleven Terugkijkend 
 

Vanuit de gemeente zijn sinds de afkondiging van de maatregelen veel con-

tacten geweest met bedrijven en zijn verschillende initiatieven ontplooid 

gericht op het ondersteunen van bedrijven. Voorbeelden hiervan zijn de 

nieuwsbrieven, ondernemerscoaches, tegoedbonnenservices, het naar voor 

halen van het kerstpakket (met producten van lokale ondernemers), maar 

ook het versneld doorlopen van het vergunningenproces en meedenken in 

mogelijkheden met ondernemers (zoals met eigenaren van sportscholen). 

 

Vooruitkijkend 
 

De crisis is voor bedrijven nog niet achter de rug en niet alle bedrijven zullen 

de crisis overleven. Vanuit de gemeente blijft aandacht voor het bedrijfsle-

ven om – waar mogelijk – de impact op bijvoorbeeld werkloosheid als gevolg 

van de crisis te beperken. 

 

 

▪ Sociaal domein 
 

Jeugd Terugkijkend 
 

In de beginfase van de COVID-19-crisis was er veel aandacht voor jeugd, 

met name omdat zij de maatregelen rondom anderhalve meter afstand vaak 

niet in acht namen. Hiervoor heeft de gemeente onder andere deel genomen 

aan de campagne #slimmerchillen. Hierbij werd jongeren gevraagd te ko-

men met tips en ideeën die helpen bij het naleven van de anderhalve-

meterregel. 

 

Vooruitkijkend 
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Inmiddels hoeven jongeren tot 18 jaar onderling geen afstand meer te hou-

den. Hierdoor is de aandacht die op het gebied van COVID-19 naar jeugd 

uitging beperkter. 
 

Onderwijs 

 

Terugkijkend 
 

Tijdens de intelligente lockdown waren scholen en kinderopvang gesloten. 

Voor kinderen van ouders met een voor de COVID-19-crisis vitaal beroep en 

voor kwetsbare kinderen werd wel opvang georganiseerd. De gemeente 

heeft scholen en opvang ondersteund bij de organisatie van deze opvang. 

Sinds scholen en kinderopvang weer geopend zijn, is hiervan geen sprake 

meer. Ventilatie van de scholen in de gemeente voldoen aan de eisen vol-

gens het bouwbesluit. Hieromtrent zijn er minimaal extra werkzaamheden 

voor de gemeente. 

 

Vooruitkijkend 
 

Een aandachtspunt voor de scholen is het lerarentekort dat op kan treden als 

gevolg van het beleid rondom thuisblijven bij lichte klachten en quarantaine 

bij het positief testen op COVID-19. Het vraagstuk van al dan niet voorrang 

voor mensen met vitale beroepen is landelijk gevoerd. Hierin heeft de ge-

meente voor dit moment in ieder geval geen rol. 
 

Instellingen Terugkijkend 
 

Zeker voor intramurale instellingen hadden de COVID-19-maatregelen veel 

impact. Jongeren mochten bijvoorbeeld niet meer naar hun ouders toe. Met 

de verschillende instellingen is contact geweest over hun hoe zij de maatre-

gelen ervaren en waar zij tegenaan liepen. Daarnaast werd afgesproken 

elkaar goed op de hoogte te houden, in geval van een besmetting bijvoor-

beeld. 

 

Vooruitkijkend 
 

Net als scholen hebben instellingen de uitdaging dat medewerkers bij lichte 

klachten thuis moeten blijven en bij een positief testresultaat in quarantaine 

moeten. Dit kan leiden tot personeelstekort. Daarnaast hebben instellingen 

de uitdaging dat wanneer iemand positief getest wordt op COVID-19 de 

huisgenoten (alle cliënten en de verzorgers) in quarantaine moeten. Vanuit 

de gemeente wordt goed contact onderhouden met de verschillende instel-

lingen. 
 

Verpleging, verzor-

ging en thuiszorg 

(VVT) sector 

Terugkijkend 
 

Voor de gevolgen van de COVID-19-maatregelen in de VVT-sector is lande-

lijk veel aandacht geweest. Vanuit de gemeente is bijvoorbeeld contact ge-

weest met de VVT-instellingen om vragen te beantwoorden of om een ver-

gunning te verlenen voor een tijdelijk bouwwerk dat kon faciliteren als ont-

moetingsplek voor bewoners en hun bezoekers. 

 

Vooruitkijkend 
 

In de voorbereiding op een nieuwe piek is met name een landelijke rol weg-

gelegd, naast de rol die de sector zelf heeft. De gemeente zal waar mogelijk 

faciliterend optreden en onderhoudt goed contact met de instellingen. 
 

Sport Terugkijkend 
 

Toen de mogelijkheden voor sporten buiten beetje bij beetje weer mogelijk 

werden, heeft de gemeente proactief organisaties benaderd en plaatsen in 

de openbare buitenruimte verdeeld. 



Memo 
 
 

 

Onderwerp 

Rapportage anderhalve-metersamenleving 

Datum Kenmerk  Pagina 

25 september 2020   7 van 8 

 

 

Vooruitkijkend 
 

Voor zover nu overzien kan worden, is de behoefte voor extra aandacht van-

uit het perspectief van de COVID-19-maatregelen op sport beperkt. Waar 

nog wel aandacht voor moet zijn is het handhaven van de maatregelen, met 

name het houden van anderhalve meter afstand bij toeschouwers. Hierbij 

wordt een beroep gedaan op de verenigingen zelf en wanneer hier aanleiding 

voor is zal vanuit handhaving extra gecontroleerd worden. 
 

Armoede / schuld-

hulpverlening 

Terugkijkend 
 

▪ Voedselbank: toestroom levensmiddelen is weer op gang gekomen; inzet 

van nieuwe vrijwilligers. 

▪ Laptops voor thuisonderwijs: via stichting Leergeld in bruikleen gegeven, 

alle adressen voorzien. 

▪ Minimaregelingen: geen opvallende toename in aanvraag passen. 

▪ Schuldhulpverlening: geen toename van aanvragen als gevolgd van de 

COVID-19-maatregelen. 

 

Vooruitkijkend 
 

▪ Voedselbank: toestroom levensmiddelen door verkoop van producten ‘na 

datum’ voor lage prijzen blijvend onder druk. 

▪ Steunpunt opzetten digitale vaardigheden kinderen en ouders. 
 

Uitkeringen Terugkijkend 
 

Het aantal uitkeringen is door de COVID-19-maatregelen beperkt gestegen. 

Procentueel gezien is er geen verschil ten opzichte van de realisatie in 2019. 

De uitstroom is inmiddels ook weer op niveau en de bijstandsbehoefte is, 

gezien de neutrale instroomcijfers, nauwelijks toegenomen. 
 

Waar in eerste instantie de instroom in de bijstand stevig toenam, met name 

onder jongeren, heeft het merendeel van hen de weg naar de arbeidsmarkt 

weer gevonden. Waar jongeren het eerste hun werk kwijtraken, vinden zij 

ook snel weer vervangend werk. Dit is een aandachtspunt van Team Werk 

en Inkomen. 

 

Vooruitkijkend 
 

De impact op de werkgelegenheid lijkt vooral sector gebonden te zijn. Daar-

naast lijkt het erop dat de impact op de werkgelegenheid in de arbeids-

marktregio Foodvalley minder is dan in andere regio’s. De economische ef-

fecten op de langere termijn zijn nog onduidelijk. Met de septembercirculaire 

verwachten we een indicatie over de verwachtingen voor de langere termijn. 
 

Financiële continuï-

teitsbijdrage 

Terugkijkend 
 

De regio heeft de VNG-richtlijn uitgevoerd. Dit is lokaal middels een college-

besluit bekrachtigd. De continuïteitsbijdrage is gebaseerd op de gemiddelde 

omzet 2019 minus de werkelijk gedeclareerde zorg. De regeling staat open 

tot 1 oktober. 
 

Meerkostenregeling: de meerkosten regeling wordt door de Gemeente Arn-

hem uitgevoerd, omdat de middelen voor dekking van deze kosten via de 

DUVO bij de centrumgemeenten komen. 

 

Vooruitkijkend 
 

De compensatieregeling voor na 31 december 2020 worden vooralsnog be-
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eindigd. Van zorgaanbieders wordt verwacht dat zij hun uitvoering aan het 

nieuwe normaal hebben aangepast. Indien er vanuit de VNG nieuwe regelin-

gen komen worden deze regionaal opgepakt. 
 

Doelgroepenvervoer Terugkijkend 
 

Het doelgroepenvervoer is vanaf medio maart vrijwel helemaal stilgevallen. 

Het leerlingenvervoer is vanaf 8 juni 2020 weer vrijwel geheel opgestart. 

Vervoer voor dagbesteding heeft een blijvende andere tijdsindeling gekregen 

om pieken in het vervoer te voorkomen. 
 

Vanaf juli is ook het Wmo vervoer weer langzaamaan opgestart. Doordat 

deze periode gelijk viel met de implementatie van nieuwe vervoerders (aan-

besteding) liepen sommige zaken stroef. Vervoerders hebben de noodzake-

lijke maatregelen getroffen voor de veiligheid van de chauffeurs en de reizi-

gers. 
 

Wij hebben de landelijke 80%-regeling gevolgd ter compensatie zodat ver-

voerders niet zouden omvallen (80% minus het aantal werkelijk gereden 

ritten). 

 

Vooruitkijkend 
 

Voor het vervoer verwachten wij dat het volume tot eind dit jaar lager blijft 

dan voor de crisis. Ook voor 2021 is de verwachting dat het volume niet op 

het oude niveau komt. Landelijk worden afspraken voor eventuele compen-

satie gemaakt. 
 

 


